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Úvodńık 1

Vážeńı spoluobčané,

přestože letošńı Velikonoce vyšly kalendářně poměrně pozdě, nepodařilo se mi připravit
toto č́ıslo zpravodaje včas. Omlouvám se, že jsme nemohli popřát k tomuto svátku a
doufám, že jste si alespoň velikonočńı volno př́ıjemně užili.

Rád bych dále pokračoval informacemi z děńı v naš́ı obci. O čem např́ıklad jed-
nala rada obce? Kromě řešeńı běžných záležitost́ı jsou v současnosti aktuálńı investice
spojené s rozvojem pr̊umyslové zóny Solnice-Kvasiny. Intenzivně prob́ıhaj́ı jednáńı v
oblasti př́ıprav smluv s dodavateli souvisej́ıćı s výstavbou čist́ırny odpadńıch vod. Zat́ım
co v Solnici se již stavět začalo, v Kvasinkách, kde se bude budovat nový přivaděč,
začnou práce př́ı̌st́ı rok. Starosta také informoval, že ihned po dokončeńı stavby bu-
dou následovat pokládky nových povrch̊u silnic a budováńı chodńık̊u (Solnice-Kvasiny-
Skuhrov, Konzum-nádraž́ı ČD, Zámecká ul. a kolem základńı školy).

V oblasti bydleńı registrujeme vznik bytového družstva, kde je možné takto źıskat
byt v připravované výstavbě nových bytových domů ve středu obce. V ulici Zámecká
bylo radou doporučeno zpracovat projekt ZTV pro 20-25 rodinných domů.

V př́ıpravě je také projektová dokumentace na dokončeńı přeložky silnice II/321.
Jako značně problematická se některým zastupitel̊um, od samého začátku př́ıpravy této
stavby, jev́ı nová dopravńı situace, která t́ımto propojeńım vznikne. Část dopravy od
Rychnova a v budoucnosti zřejmě i od Častolovic bude směřovat do Kvasin přes most
u Konzumu. A tak asi jediným př́ınosem dokončeńı této silnice je zlepšeńı stávaj́ıćıho
stavu vozovky a vybudováńı nového chodńıku k nádraž́ı ČD.

Takovéto zásadńı stavby muśı být pochopitelně v souladu s územńım plánem. V
současnosti právě prob́ıhá zpracováváńı územně plánovaćı dokumentace pro řešeńı střet̊u
zájmů a problémů a pro stanoveńı podmı́nek rozvoje územı́ a ochrany jeho hodnot pro
územńı celek Solnice-Kvasiny. Aby Vám tyto a daľśı d̊uležité informace neunikly je
potřeba mj. sledovat úředńı desku obce, kde se tyto dokumenty vyvěšuj́ı. Pokud máte
Internet můžete se pohodlně pod́ıvat na obecńı stránky http://www.obec-kvasiny.cz,
kde naleznete úředńı desku v elektronické podobě.

S t́ım souviśı ještě jedna informace. Mikroregionu Bělá, jehož je naše obec součást́ı,
byla přiznána dotace na projekt Internetizace obćı a bezdrátový rozhlas. Realizace
tohoto projektu do konce letošńıho roku by měla v naš́ı obci zlepšit dostupnost připojeńı
k Internetu a hlavně přinést vybudováńı nového obecńıho rozhlasu s možnost́ı pronájmu
osobńıch bytových přij́ımač̊u. Tyto přij́ımače funguj́ı jako běžný rozhlasový přij́ımač a
při hlášeńı obecńıho rozhlasu se automaticky přeṕınaj́ı na toto hlášeńı. Nav́ıc umožňuj́ı
př́ıjem v mı́stech, kde by jinak rozhlas nebyl slyšet. Rozhlas bude napojen i na jednotný
varovný systém obyvatelstva, což v naš́ı obci, např. pro př́ıpad povodńı, je jistě př́ınosem.

Dále připomı́nám, že je možné stále žádat na obci o p̊ujčku z fondu rozvoje bydleńı.
Půjčku můžete źıskat s 3% úrokem na opravy nebo rekonstrukci svého obydĺı.

Závěrem Vám přeji št’astnou ruku při červnových volbách do Poslanecké sněmovny
Parlamentu ČR a nezapomeňme hlavně na podzimńı volby do zastupitelstev měst a
obćı. -vk-

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 33/2006
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Zápisy ze zasedáńı zastupitelstva

Zápis
z 23. zasedáńı Obecńıho zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 19. 12. 2005

Mı́sto konáńı: Požárńı zbrojnice
Termı́n: 19. 12. 2005 v 17.00 hodin
Př́ıtomno: 10 člen̊u obecńıho zastupitelstva
Nepř́ıtomni: J. Novotný, H. Klapalová, V. Pavel
Omluveni: Ing. V. Š́ıla, Ing. I. Ešpandr
Jednáńı ř́ıdil: Pavel Ulrich, starosta

Zasedáńı zahájil pan Pavel Ulrich, který členy obecńıho zastupitelstva přiv́ıtal
a konstatoval, že sch̊uze je usnášeńı schopná nadpolovičńı většinou všech člen̊u
zastupitelstva.
Zapisovatelkou z dnešńıho jednáńı je určena pańı Myšáková.
Návrhová komise je určena ve složeńı: Mgr. V. Kalous, J. Štěpánek
Zápis z jednáńı ověř́ı: A. Vavera, Ing. V. Brandejs

1. Schváleńı programu

Starosta Pavel Ulrich přečetl program podle navržených bod̊u. Poté vyzval
členy, aby vznesli připomı́nky. Pan Škop požádal, aby bod č́ıslo 3 byl předsunut
hned na začátek sch̊uze z d̊uvodu návštěvy pan Hybše.
Usneseńı: ZO schvaluje program zasedáńı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

3. Nab́ıdka výstavby družstevńıch byt̊u

Pan Hybš z firmy BW Stavitelstv́ı Chrudim zastupitel̊um stručně představil
možnost výstavby družstevńıch byt̊u v Kvasinách. Od 1. 1. 2006 bude možné
źıskat dotačńı titul na podporu družstevńıho bydleńı. Jedná se o nenávratnou
dotaci ve výši 100 tis. Kč s možnost́ı hypotečńıho úvěru s úrokem 3% ve výši 700
tis. Kč na jednu bytovou jednotku. Základem je vytvořeńı skupiny lid́ı o počtu
4 až 17 člen̊u, kteř́ı založ́ı družstvo. Firma BW Stavitelstv́ı Chrudim je schopna
zajistit výstavbu bytových domů včetně zajǐstěńı veškerých dokument̊u spojené
s žádost́ı o źıskáńı dotace a založeńı bytového družstva.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ předloženou nab́ıdku financováńı družstevńı by-
tové výstavby v obci Kvasiny. Schvaluje odesláńı dopisu současným zájemc̊um a
zveřejněńı informaćı v Kvasinském zpravodaji.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

2. Kontrola minulého usneseńı

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 33/2006
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Starosta přečetl usneseńı z minulého zasedáńı konaného dne 14. 11. 2005. U
jednotlivých bod̊u informoval zastupitele o jejich splněńı či kroćıch, které jsou k
tomu učiněny.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ kontrolu minulého usneseńı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

4. Schváleńı rozpočtového provizoria

Vzhledem k tomu, že neńı možné schválit rozpočet na rok 2006 do 31. 12. 2005
z d̊uvodu nemožnosti porovnáńı s celkovým hospodařeńım za rok 2005, bude obec
do schváleńı rozpočtu hospodařit podle rozpočtového provizoria.
Usneseńı: ZO schvaluje, že do schváleńı rozpočtu na rok 2006 bude obec hospodařit
podle rozpočtového provizoria a bude hradit nejnutněǰśı výdaje týkaj́ıćı se chodu
obce ve výši 1/12 na měśıc rozpočtu minulého roku s výjimkou výdaj̊u, o kterých
už obec v́ı dle smluvńıch vztah̊u.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 9 hlasy, hlasováńı se zdržel: Z. Škop

5. Schváleńı úprav rozpočtu za rok 2005

Před úpravou rozpočtu se projednal př́ıspěvek pro ZŠ Kvasiny na zakoupeńı
termopultu ve výši 40 tis. Kč. Návrh na změny v rozpočtu byl zastupitel̊um
předložen. Návrh bude součást́ı zápisu.
Usneseńı: ZO schvaluje úpravy rozpočtu na rok 2005 ve formě navýšeńı o
1.300 tis. Kč v př́ıjmech a úpravu jednotlivých položek dle předloženého návrhu
rozpočtu. ZO schvaluje uvolněńı částky 40 tis. Kč na termopult do ŠJ. ZO
pověřuje správce rozpočtu zapracováńım těchto změn do rozpočtu.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

6. Schváleńı nab́ıdky od KB na hypotečńı úrok 4,7%

Obec si na výstavbu bytovek brala od KB hypotečńı úvěr, který měl dohod-
nutou pevnou úrokovou sazbu na pět let ve výši 9,8%. Nyńı nab́ıźı KB sńıžit úrok
na 4,7%. Na tento úvěr dostává obec dotaci, takže př́ıjmy obce se nezměńı.
Usneseńı: ZO schvaluje dodatek č. 1 od KB na změnu úrokové sazby u hy-
potečńıho úvěru na výstavbu 44 byt̊u v Kvasinách. Pověřuje starostu podpisem
dodatku smlouvy.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

7. Realizace projektu na ZTV ke stavebńımu povoleńı ”Zámecká
ulice”

Nab́ıdku od firmy A91 na realizaci projektu měli zastupitelé předem k dis-
pozici. Jedná se o částku 420 tis. Kč, která by měla být uhrazena z dotace. Dotace
bude čerpána po dokončeńı projektu.
Usneseńı: ZO schvaluje realizaci projektové dokumentace ZTV ”Zámecká ulice”
ke stavebńımu povoleńı od firmy A91 arch. Ruĺık za cenu dle předložené nab́ıdky.

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 33/2006
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Schvaluje objednáńı výškopisného a polohopisného zaměřeńı lokality ”Zámecká
ulice” v rozsahu projektové dokumentace od firmy GON HK. Pověřuje starostu
podepsáńım schválených dokument̊u.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

8. Zveřejněńı prodeje pozemku na stavbu RD

O koupi pozemku požádal pan M. Škop.
Usneseńı: ZO schvaluje zveřejněńı prodeje části pozemku v majetku obce p. č.
1324/1 a 1326/2
Hlasováńı: pro hlasovalo 7 člen̊u ZO, hlasováńı se zdržel: Krucká, Berák, Škop,
Usneseńı nebylo přijato.

9. Zprávy o činnosti kontrolńıho a finančńıho výboru

Vzhledem k tomu, že pan Brandejs, předseda kontrolńıho výboru, neměl k
tomuto bodu připravené žádné podklady a pan Ešpandr, předseda finančńıho
výboru, na sch̊uzi nebyl, přesouvá se tento bod na daľśı jednáńı zastupitelstva
obce.

10. Rozpočty DSO a Svazu Ćısařská studánka

Rozpočty Mikroregion Bělá a Rychnovsko a Svazu Ćısařská studánka měly
zastupitelé předem k dispozici. Starosta všechny př́ıtomné informoval, že rozpočty
byly všechny řádně vyvěšeny na úředńı desce OÚ.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ předložené rozpočty DSO Mikroregion Rych-
novsko a DSO Mikroregion Bělá a Svazu Ćısařská studánka
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

11. diskuse

Náhradńı bydleńı za b́ılé domy

Starosta zastupitele informoval o pokračováńı jednáńı o náhradńım bydleńı. V
tuto chv́ıli je veškerá aktivita pozastavena do vyřešeńı náhradńıho bydleńı pana
Šabaty, který s navrhovanými možnostmi nesouhlaśı. Starosta dodal, že se obec
pokuśı při jednáńı na KÚ HK tyto záležitosti předložit k řešeńı. Dále se jedná o
přestěhováńı ostatńıch RD z pr̊umyslové zóny. Vše pokračuje podle plánu. Pro
jeden objekt je potřeba zř́ıdit studnu na nové parcele. Obec převezme nab́ıdku od
Města Solnice a zadá projektové práce. V př́ıpadě, že se vystěhováńı neuskutečńı,
bude parcela s vlastńı studnou prodána jinému zájemci.
Usneseńı: ZO schvaluje projektové práce na realizaci studny v ulici ”Zámecká”
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

Pan Štěpánek se zeptal na prováděné vrty v automobilce. Starosta mu odpověděl,
že konkrétńı údaje nev́ı, ale po vyhloubeńı studny a odběru vody automobilkou
proběhnou v okoĺı obhĺıdky přilehlých studńı, aby se zjistilo zda neńı stahována
voda z okoĺı.

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 33/2006
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Pan Kuľstejn se zeptal na nové j́ızdńı řády, které jsou značně nedokonalé.
Pan starosta mu odpověděl, že o tomto problému už se diskutovalo i na jednáńı
Mikroregionu Rychnovsko a ostatńı starostové jsou také nespokojeńı. Vzhledem
k tomuto bude i nadále prob́ıhat jednáńı a j́ızdńı řády se budou muset znovu
upravit.

Do diskuse se zapojil p. Kadeřávek, který uvedl, že by bylo dobré umı́stit
veřejné osvětleńı na horńı cestě od Kuľstejn̊u až ke Zbrani. Pan starosta mu
odpověděl, že projekt by se mohl připravit. Obec by mohla přes dotace POV
(pokud je krajský úřad schváĺı) žádat peńıze od krajského úřadu.

Pan Bárta znovu připomenul, že stále neńı vyřešena otázka schodǐstě za
požárńı zbrojnićı. Pan starosta mu dopověděl, že se čekalo na zprávu revizńıho
technika. Zpráva požaduje, aby v mı́stech podstupň̊u schod̊u byla umı́stěna svislá
zábrana proti vsunut́ı nohy, protože se nepřekrývaj́ı hrany schod̊u. T́ım neńı
zajǐstěna bezpečná ch̊uze po schodǐsti. Kromě toho nab́ıdka na zhotoveńı schod̊u
byla na v́ıce schod̊u, než je provedeno. Z těchto d̊uvod̊u bude faktura panu
Fǐsarovi vrácena s požadavkem schodǐstě dodělat a fakturu přepoč́ıtat dle skutečnosti.

Daľśı otázky neměl nikdo žádné, proto starosta poděkoval všem př́ıtomným
za účast a zasedáńı ukončil.

Zápis

z 24. zasedáńı Obecńıho zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 30. 1. 2006

Mı́sto konáńı: Požárńı zbrojnice
Termı́n: 30. 1. 2006 v 17.00 hodin
Př́ıtomno: 12 člen̊u obecńıho zastupitelstva
Nepř́ıtomni: H. Klapalová, V. Pavel, Ing. Z. Škop
Jednáńı ř́ıdil: Pavel Ulrich, starosta

Zasedáńı zahájil pan Pavel Ulrich, který členy obecńıho zastupitelstva přiv́ıtal
a konstatoval, že sch̊uze je usnášeńı schopná nadpolovičńı většinou všech člen̊u
zastupitelstva.
Zapisovatelkou z dnešńıho jednáńı je určena pańı Myšáková.
Návrhová komise je určena ve složeńı: A. Vavera, J. Štěpánek
Zápis z jednáńı ověř́ı: V. Kuľstejn, L. Bárta

1. Schváleńı programu

Starosta Pavel Ulrich přečetl program dle navržených bod̊u. Poté vyzval členy,
aby vznesli připomı́nky. Nikdo žádné neměl.
Usneseńı: ZO schvaluje program zasedáńı

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 33/2006
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Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

2. Kontrola minulého usneseńı

Starosta přečetl usneseńı z minulého zasedáńı konaného dne 19. 12. 2005. U
jednotlivých bod̊u informoval zastupitele o jejich splněńı či kroćıch, které jsou k
tomu učiněny.

Bod který se zabýval žádost́ı o prodej pozemku veřejnou vyhláškou nebyl
na minulém zasedáńı schválen. Pan Berák požádal, zda by bylo možné o tomto
bodě znovu hlasovat vzhledem k tomu, že na minulém zasedáńı neznal všechny
potřebné informace.
Usneseńı: ZO schvaluje zveřejněńı prodeje části pozemku v majetku obce p. č.
1324/1 a 1326/2
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 9 hlasy, hlasováńı se zdržel: Novotný, Ešpandr,
Krucká
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ kontrolu minulého usneseńı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

3. Schváleńı rozpočtu na rok 2006

Návrh rozpočtu na rok 2006 byl vyvěšen na úředńı desce obce od 12. 1. 2006.
Návrh rozpočtu bude součást́ı zápisu.
Usneseńı: ZO schvaluje rozpočet na rok 2006 ve výdaj́ıch ve výši 12.200 tis a
př́ıjmech ve výši 12.200 tis. Kč. Pověřuje správce rozpočtu rozděleńım kapitol dle
položek.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

4. Schváleńı nových cen za odvoz odpadk̊u

Návrh nových cen od firmy RUND měli všichni zastupitelé předem k dis-
pozici. V loňském roce obec Kvasiny přisṕıvala občan̊um 7,– Kč na jeden odvoz
popelnice. Částka přibližně pokryla DPH. Bylo dohodnuto, že obec Kvasiny bude
přisṕıvat na svoz ve výši 19% DPH, které je v současné době přibližně 7,40 Kč.
Usneseńı: ZO schvaluje ceny za svoz komunálńıho odpadu na rok 2006. ZO
schvaluje př́ıspěvek na prvńı čtyři typy svoz̊u popelnic ve výši DPH.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

5. Schváleńı dohody o využit́ı veřejného pohřebǐstě v Solnici a
Skuhrově n. Bělou

Vzhledem k tomu, že obec Kvasiny nemá své vlastńı pohřebǐstě, je povinna
ze zákona přisṕıvat na veřejné pohřebǐstě sousedńıch obćı. Návrh smlouvy měli
zastupitelé předem k nahlédnut́ı. Ve smlouvě je uvedeno, že obec Kvasiny bude
přisṕıvat na provoz pohřebǐstě poměrnou část́ı na základě počtu hrobových mı́st
nájemc̊u z obvodu obce Kvasiny. Ve smlouvě však neńı uvedena částka. Starosta
sĺıbil do př́ı̌st́ıho zasedáńı cenu zjistit.

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 33/2006
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Usneseńı: ZO schvaluje dohody o zajǐstěńı provozováńı veřejného pohřebǐstě s
Městem Solnice a Obćı Skuhrov n. Bělou od 1. 1. 2006. Starostu pověřuje pod-
pisem dohod.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

6. Schváleńı př́ıspěvk̊u na DSO Bělá a Rychnovsko

18.30 hod př́ıchod p. Škopa.
Př́ıtomno: 13 člen̊u obecńıho zastupitelstva

Př́ıspěvek na Dobrovolný svazek obćı Mikroregion Bělá čińı 16 tis. Kč a na
Mikroregion Rychnovsko 13,4 tis. Kč.
Usneseńı: ZO schvaluje př́ıspěvky na DSO Bělá ve výši 16 tis. Kč a DSO Rych-
novsko ve výši 13,4 tis. Kč.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

7. Zprávy o činnosti kontrolńıho a finančńıho výboru

Zprávu o činnosti kontrolńıho výboru přednesl jeho předseda p. Brandejs.
Konstatoval, že výbor se v roce 2005 nesešel a úkoly splněny nebyly. Někteř́ı
členové však pro obec pracovali. Výbor by se měl sej́ıt během února a předložit
plán na 1 pololet́ı roku 2006.

Zprávu o činnosti finančńıho výboru přednesl jeho předseda p. Ešpandr. Kon-
statoval, že finančńı výbor v roce 2005 spolupracoval na úpravách rozpočtu ve
spolupráci s pańı Šremrovou, účetńı obce.

Zprávy o činnosti kontrolńıho a finančńıho výboru budou ṕısemně předloženy
na Obec.
Usneseńı: ZO bere zprávy z kontrolńıho a finančńıho výboru na vědomı́
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 11 hlasy, hlasováńı se zdržel: I. Ešpandr, V.
Brandejs

8. Směrnice obce

V roce 2005 bylo schváleno 12 směrnic. Všechny kromě směrnice č. 1 a č. 9
z̊ustávaj́ı nezměněny.

Směrnice č. 1 se týká aktuálńıho účtového rozvrhu, č́ıselńık̊u doklad̊u a an-
alytiky účetńıch knih. Byla upravena pańı Šremrovou, účetńı obce, dle nových
zákon̊u potřeb obce.

Směrnice č. 9 se týká archivace doklad̊u. Vzhledem k tomu, že byl v roce 2005
ze zákona schválen Spisový a skartačńı řád obce, bude se tato směrnice ř́ıdit dle
tohoto platného řádu.
Usneseńı: ZO schvaluje směrnice na rok 2006 a změnu č́ısla směrnic č. 1 a 9
Hlasováńı: pro hlasovalo 12 člen̊u ZO, hlasováńı se zdržel: J. Štěpánek - mimo
zasedaćı mı́stnost

Starosta upozornil na potřebu vniku nových směrnic, které se muśı vypraco-
vat.
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Usneseńı: ZO bere na vědomı́, že vnikaj́ı nové potřeby směrnic. Bude se jimi
zabývat rada na svém zasedáńı.
Hlasováńı: pro hlasovalo 12 člen̊u ZO, hlasováńı se zdržel: J. Štěpánek - mimo
zasedaćı mı́stnost

9. Diskuse

Smlouvy s VČP

Starosta zastupitele seznámil s navrženými dodatky smlouvy s VČP.
Usneseńı: ZO schvaluje dodatky smluv s VČP a souhlaśı, aby byl nadále jako
hlavńı dodavatel plynu.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy, hlasováńı se zdržel: I. Ešpandr

P̊ujčky z FRB

Usneseńı: ZO schvaluje prvńı kolo podáváńı žádost́ı o p̊ujčku z FRB
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

Rekonstrukce dráhy pod Oľsinou

Starosta přečetl žádost SDH Kvasiny o rekonstrukci dráhy pod Oľsinou. Dráha
neodpov́ıdá potřebám a předpis̊um běžecké trati. Struktura povrhu je př́ılǐs měkká
a po krátkém čase se na ńı nedá kvalitně závodit.

K tomuto tématu se rozpoutala dlouhá diskuse. Poté bylo dohodnuto, že se
požádá firma Sibera o odbornou konzultaci a návrh řešeńı.
Usneseńı: ZO schvaluje, aby firma Sibera připravila cenový návrh a druhy úprav
závodńı dráhy ve sportovńım areálu ”Pod Oľsinou”. ZO pověřuje SDH Kvasiny
př́ıpravou návrhu na rozmı́stěńı objekt̊u ve sportovńım areálu ”Pod Oľsinou” pro
konzultaci s projektovou firmou.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy, hlasováńı se zdržel: J. Novotný

Pan starosta pozval všechny zastupitele na staročeskou vesnickou zab́ıjačku,
kterou pořádá Obec Skuhrov n. Bělou dne 18. února. Pańı Krucká pozvala všechny
zastupitele a hosty na Obecńı ples, který je pořádán kulturńı komiśı také 18. února.

Pan Škop upozornil na to, že někteř́ı občané nev́ı, že jsou povinni dle obecńı
vyhlášky O ochraně př́ırody a životńıho prostřed́ı v obvodu obce platné od
3. 3. 1998, udržovat chodńıky přilehlé k jejich nemovitosti. Občané jsou zvykĺı
na to, že to za ně udělá Obec a ještě se rozčiluj́ı. Bylo dohodnuto tuto vyhlášku
občan̊um připomenout.

Do diskuse se z řad host̊u zapojil p. Langr, který upozornil na špatný stav
chodńıku před bytovkou č.p. 261 a 262. Chodńık je potřeba přeložit. Dále upo-
zornil na rozkopaný chodńık firmou AQUA před učňovskou školou v Kvasinách.
Bylo mu sděleno, že se o této skutečnosti v́ı a bude vše dáno do pořádku po
zhotoveńı vodovodu do Škoda auto.
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Daľśı otázka p. Langra se týkala chodńıku v Zámecké ulici. Dostalo se mu
odpovědi, že s chodńıkem v Zámecké ulici se určitě do budoucna poč́ıtá, ovšem
po zhotoveńı kanalizace inženýrských śıt́ı.

Pan Langr byl dále pověřen sch̊uźı obyvatel̊u č.p. 261 a 262 přednést otázku,
proč Obec Kvasiny prodala pozemek pod bytovkami obyvatel̊um za tak vysokou
cenu. U jiných bytovek to tak nebylo. V tomto př́ıpadě chtěj́ı peńıze zpět.

Odpověd’ pana starosty: Obec pozemek prodala pod tlakem SBD Pr̊ukopńık.
Byl prodán za cenu 23.220,– Kč, za 387 Kč/m2. Ostatńı majitelé bytovek si
pozemky kupovali sami.

Pan Škop upozornil, že po obci chod́ı zástupci firmy, která bude zhotovovat
obecńı kanalizaci a požaduj́ı po občanech informace. Obec Kvasiny však o těchto
aktivitách nic nev́ı. Muśı být vše prověřeno.

Pan Vavera se zeptal pana starosty, jak dopadlo jednáńı na krajském úřadě
ohledně b́ılých domů. Pan starosta mu odpověděl, že situace je stále stejná a i
nadále bude prob́ıhat jednáńı.

Daľśı otázkou v diskusi bylo zhotoveńı schodǐstě za pořádńı zbrojnićı a u-
veřejněný dopis v Kvasinském zpravodaji. Bylo konstatováno, že bylo škoda,
že se zároveň nezveřejnila odpověd’ zastupitelstva jako reakce na tento dopis a
dotčeńı zastupitelé nebyli o tomto př́ıspěvku informováni. Bude tak učiněno v
následuj́ıćım č́ısle, zároveň bude zveřejněna zpráva revizńıho technika.

Daľśı otázky neměl nikdo žádné, proto starosta poděkoval všem př́ıtomným
za účast a zasedáńı ukončil.

Ples základńı školy

Základńı škola Kvasiny pořádala
14. ledna 2006 sv̊uj 4. školńı ples. Na
úvod představilo 38 žák̊u školy svoje
předtančeńı. S velkou chut́ı si zazṕıvalo
a předvedlo devět obĺıbených ṕısniček
pán̊u Svěráka a Uhĺı̌re. Poté patřil par-
ket rodič̊um a přátel̊um školy, kteř́ı se
přǐsli pobavit. Téměř každý si odnesl
také ceny z velké a p̊ulnočńı tomboly.

Děkuji předevš́ım panu V.
Krouĺıkovi a J. Rýdlovi, pańı D.
Novotné a M. Hoĺıkové a celému peda-
gogickému sboru za př́ıpravu a organi-
zaci plesu.

Naše d́ıky patř́ı také těm rodič̊um
a přátel̊um školy, kteř́ı věnovali ceny
do bohaté tomboly. Věř́ıme, že se ples
vydařil. Tanečńıci se rozcházeli až v
ranńıch hodinách. -vka-

Škola děkuje

Učitelé a žáci Základńı školy
Kvasiny děkuj́ı za možnost brusleńı na
př́ırodńım ledu Pod Oľsinou. Protože
téměř všem dětem jejich rodiče opatřili
brusle, škola často využ́ıvala ledovou
plochu v hodinách tělesné výchovy,
zájmové tělesné výchovy a se školńı
družinou.

Letošńı zima umožnila brusleńı od
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13. ledna do 13. března. Kdo chtěl, užil
si zdarma brusleńı dosytosti a nemusel
za ledem až do Rychnova n. Kn. Je
však škoda, že o v́ıkendech a jarńıch
prázdninách byla ledová plocha tak
málo kvasinskými občany využ́ıvána.
Vždyt’ obćı, kde dělaj́ı př́ırodńı kluzǐstě
a ještě si na brusleńı mohou večer
posv́ıtit, je jako šafránu.

Děkujeme proto za př́ıpravu
ledu pán̊um: Š́ılovi, Maixnerovi,
Martincovi, Dostálovi, Tomášovi,
Kinzelovi, Patzenhauerovi, Effen-
berkovi a Šmı́dovi.

-vka-

Výročńı zpráva školy

ZŠ v Kvasinách z̊ustala tak jako v
minulém roce čtyřtř́ıdńı školou s 1.-
5. ročńıkem. V prvńı polovině roku
navštěvovalo školu 62 žák̊u. K zápisu
do budoućı 1. tř́ıdy se dostavilo 14 dět́ı.
Dvě z nich dostaly souhlas od ředitele
školy k odkladu školńı docházky a daľśı
dvě se odstěhovaly. Proto nastoupilo v
zář́ı do 1. tř́ıdy pouze 10 nových dět́ı.
T́ım se počet žák̊u školy na podzim
sńıžil na 55. Tento počet nestačil na
normu MŠMT pro nový školńı rok.
Obecńı úřad proto odsouhlasil podlim-
itńı stav žák̊u školy.

Součást́ı školy je také školńı družina
a školńı j́ıdelna. Na škole uč́ı 4
tř́ıdńı učitelé, na výuku angličtiny
doj́ıžd́ı ze Solnice p. Marie Šprincová
- d̊uchodkyně a ve školńı družině
p̊usob́ı jedna vychovatelka. Celkem
ve škole pracuje 10 fyzických osob,
ale přepočtený počet zaměstnanc̊u je
7,96. Složeńı pedagogického sboru je
vyvážené - dva muži a dvě ženy. Všichni

tř́ıdńı učitelé a vychovatelka ŠD maj́ı
vysokoškolské vzděláńı, na škole je
100% aprobovanost.

Také v roce 2005 jsme se snažili
o zviditelněńı školy. Na několika kul-
turńıch a sportovńıch akćıch jsme
ukázali občan̊um naši práci s dětmi.
Činnost školy je prezentována ve
vývěsńı skř́ıňce ZŠ u obecńıho úřadu a
v obecńım zpravodaji.

Na počátku roku 2005 byl škole
přidělen limit mzdových prostředk̊u v
částce 1.587 500,- Kč. Objem ostatńıch
neinvestičńıch výdaj̊u byl přidělen
77 200,- Kč. Všechny tyto státńı
prostředky jsme vyčerpali. Protože
jsme byli podlimitńı školou, Obecńı
úřad Kvasiny přispěl na pět chyběj́ıćıch
žák̊u v tomto roce částkou 52 000,- Kč
na mzdy a odvody z mezd zaměstnanc̊u
školy. Také tato částka byla celá
vyčerpána. Škola dále obdržela dvě
dotace SIPVZ na vzděláváńı a rozvoj
poč́ıtačové techniky v celkové výši 31
000,- Kč. Z těchto dotaćı jsme vyčerpali
24 400,- Kč na výukové programy a
software.

V roce 2005 obdržela základńı škola
od svého zřizovatele dotaci 480 000,- Kč
na provoz a již uvedených 52 000,-Kč
na platy zaměstnanc̊u podlimitńı školy.
Nevyčerpáno z̊ustalo 1 621,81 Kč.

Mgr. Vladimı́r Kalous
ředitel ZŠ

Z činnosti kulturńı komise

Kulturńı komise zahájila rok 2006
již tradičně pořádáńım tanečńıho
veseĺı.

Jak se vyvedl karneval pro děti, to
jste si jistě přečetli už dř́ıve např. v
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Orlickém týdeńıku. I ples pro dospělé
se povedl, přestože jsme měli starost,
kde sehnat na posledńı chv́ıli hudbu,
když nám ta předem objednaná ne-
nadále odřekla. Nakonec se podařilo
pańı Dáše Novotné sehnat muzikanty
až z Hradce Králové. Byl to št’astný
počin, nebot’ Moderato Band vytvořil
báječnou atmosféru, hráli téměř bez
přestávek, takže všichni stále tančili až
do p̊ul třet́ı.

Na posledńı březnový den a prvńı
dubnovou neděli jsme připravili di-
vadelńı představeńı. V době, kdy ṕı̌su
tyto řádky, nev́ım ještě, jak všechno
dopadne, ale doufám, že na neza-
pomenutelné ṕısně Suchého a Šlitra v
podáńı rychnovských divadelńık̊u se se-
jde početné obecenstvo a že osvědčený
pan Havel s nedělńım divadélkem ”O
pejskovi a kočičce” bude bavit plný sál
dět́ı.

A protože začne už určitě teplé a
slunečné jaro, zveme malé i velké na

jarńı zábavy venku. Na čarodějnice,
na kuličkiádu i na závody dálkově
ovládaných model̊u. Přesné termı́ny
všech našich akćı uvedeme na plakátech
umı́stěných na našich vývěskách i
v hlášeńı obecńıho rozhlasu. Přijd’te,
těš́ıme se na vás. -jk-

Poděkováńı rodič̊um

Vážeńı rodiče,

děkujeme Vám za Vaši pomoc při real-
izaci MAŠKARNÍHO KARNEVALU,
který se konal 26. února 2006

Za zákusky bylo vybráno 1150,- Kč.
Tyto peńıze budou využity pro děti v
ZŠ Kvasiny.

Do spolupráce se zapojily rodiny:
Kulhánkova, Pavlovcova, Pohlova,
Rýdlova, Maixnerova, Klapalova,
Novotná, Bártova, Bartošova, Petrova,
Tarantova, Ptákova, Vaškova a
Lukavská.

Kulturńı komise při OÚ Kvasiny
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Dětský karneval v Kvasinách

Po plesech pro dospělé patřil KD
v Kvasinách dětem. Tanečńı parket se
hemžil princeznami, čarodějnicemi, z
lesa Řáholce přǐsel Rumcajs. Nechyběla
ani Červená Karkulka. Za zvuku
dětského diska, které pouštěl pan
Franc, ”létali” po parketu motýlci i
včelka Mája. Celé zábavné odpoledne,
při kterém se tančilo a soutěžilo,
provázela Baba Jaga. Z bohaté tomboly
si každý odnesl ceny.

Za poskytnut́ı dar̊u děkujeme všem
naš́ım sponzor̊um.

Všem se jistě nedělńı odpoledne
ĺıbilo a rádi přijdete na daľśı akce, které
pro Vás chystáme. Pro děti v dubnu
4. ročńık Kuličkiády a Závody aut́ıček
na dálkové ovládáńı. PŘIJĎTE SE
POBAVIT, VESELIT A RADOVAT
SPOLU S DĚTMI.

Kulturńı komise při OÚ Kvasiny

Tř́ıkrálová sb́ırka

Ještě připojujeme výsledky
Tř́ıkrálové sb́ırky v obćıch okresu
Rychnov nad Kněžnou:

Rychnov n. Kn. 94 390,-Kč
Vamberk 49 644,-Kč
Solnice 34 253,-Kč
Kvasiny 21 943,-Kč
Borohrádek 19 949,-Kč
Čerńıkovice 17 545,-Kč
Skuhrov n. B. 16 121,-Kč
Slatina n. Zd. 14 570,-Kč
Záměl 12 146,-Kč
Lično 11 482,-Kč
Častolovice 9 056,-Kč
Synkov-Slemeno 8 980,-Kč
Javornice 8 740,-Kč

Vrbice 5 510,-Kč
Kostelec n. O. 4 150,-Kč
Chleny 3 717,-Kč
Krchleby 1 604,-Kč

CELKEM 333 800,-Kč

V Kvasinách Tř́ıkrálovou sb́ırku
zajǐst’ovalo po dva dny 5 skupinek
dět́ı a dospělých. Děkujeme za jejich
obětavou práci a všem dárc̊um za jejich
př́ıspěvky. Jana Postavková

Hokej

O tom, že Obec Kvasiny přisṕıvá na
činnost sportovńıch klub̊u pravidelně
informujeme. Tentokrát vyb́ıráme ze
zprávy z členské sch̊uze občanského
sdružeńı IHC KVASINY.

Předseda klubu IHC Ing. Milan
Vodrážka poděkoval sponzor̊um
letošńıho ročńıku a oficiálńımu part-
nerovi obci Kvasiny za spolupráci a
poskytnutý př́ıspěvek na sportovńı
činnost.

Bylo provedeno zhodnoceńı
odehraného soutěžńıho již 6. ročńıku
RHL 2005-2006 ⇒ výborné celkové
3.mı́sto tzn. zlepšeńı oproti loňskému
roku.

Byli vyhlášeni hráči za jednotlivé
kategorie:

– nejproduktivněǰśı hráči dle
”kanadského” bodováńı IHC
KVASINY v RHL 05-06: Holoubek
Pavel (8 gól̊u/12 zápas̊u); Čermák
Daniel (7 gól̊u/7 zápas̊u); Š́ıla Vladimı́r
(6 gól̊u/9 zápas̊u); Paštika Karel (6
gól̊u/10 zápas̊u)
– nejefektivněǰśı hráči IHC KVASINY
v RHL 05-06: Čermák Daniel (7 gól̊u/7
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zápas̊u); Samek Miloš (1 gól/1 zápas)
Mužstvo IHC KVASINY
Č́ıslo Sestava

B́ılé Černé
19 71 Cerovský Tomáš
14 14 Čermák Daniel
25 11 Hlad́ık Jaromı́r
20 20 Holoubek Jǐŕı
15 15 Holoubek Pavel
8 8 Janeček Jan

Jedlička Ondřej
G1 G1 Maixner Leoš
10 10 Padrián Aleš
13 13 Paštika Karel
12 12 Plašil Pavel
16 16 Pross Roman
7 7 Rejchrt Jan
24 24 Rygr Zdenek
21 21 Samek Miloš
18 18 Š́ıla Vladimı́r
17 17 Vı́teček Petr
23 39 Vodrážka Milan

34 Vyhĺıd Michal

Volejbal

Je rozjetá sezona 2005/2006 a
po podzimńı části je umı́stěńı naš́ıch
družstev následuj́ıćı

Krajský přebor 2. tř́ıdy - skupiny B

1. SK Nové Město 11 3 36:16 25
2. Sokol Albrechtice 10 4 33:23 24
3. TJ Sokol Stěžery 9 3 28:19 21
4. Orel HK. Králové 7 7 31:31 21
5. VK Kvasiny ”A” 7 5 25:21 19
6. VK Kvasiny ”B” 5 9 26:33 19
7. Sokol Pouchov 3 11 20:35 17
8. Sokol Nechanice 2 12 17:38 16

Ženy ”A” nemaj́ı sehrány 2 utkáńı
se Sokolem Stěženy. Přesto je umı́stěńı

našich družstev do podzimu horš́ı
loňské sezony.

Orlická divize - ženy

1. Sokol Záměl ”B” 7 0 21:7 14
2. Sokol Kostelec 6 1 19:6 13
3. VK Kvasiny ”C” 2 6 9:19 10
4. TJ Týnǐstě n. Orl. 3 2 10:8 8
5. Sokol Čestice 0 5 3:15 5
6. Sokol Dobruška 0 4 5:12 4
Tabulka je v d̊usledku nesehraných
zápas̊u neúplná!

Orlická divize - muži
1. ŠSK Dobruška 8 1 25:6 17
2. VK AŠ Kvasiny 7 2 24:9 16
3. TJ Peklo 7 2 23:12 16
4. TJ Potštejn 7 1 21:7 15
5. Sokol Čestice 5 3 17:11 13
6. Sokol Albrechtice 3 6 12:21 12
7. Bańık Vamberk ”B” 2 7 13:22 11
8. Sokol Kostelec n. Orl 3 6 12:21 11
9. Sokol Chleny ”B” 2 7 7:24 11
10. Sokol Borohrádek 0 9 6:27 9

Zaj́ımavosti z odd́ılu:

Družstvo mladš́ıch žák̊u se
zúčastnilo 3 zimńıch turnaj̊u v Kostelci
n. Orl., které pořádal OVS RK. Naši
mladš́ı hrály proti starš́ım, sb́ıraj́ı
zkušenosti.

Dne 3. 3. 2006 se uskutečnila v
klubovně TJ v Solnici výročka našeho
klubu. Zúčastnilo se 32 hráč̊u a hráček,
tentokráte bez kuželek!

Muži měli tř́ı denńı zimńı soustředě-
ńı na Kačerově. Zúčastnilo se 10 hráč̊u
a najezdili 52 km.

Na prvńı jarńı den, před dvěma
roky zemřel dlouholetý předseda odd́ılu
Jǐŕı Novotný - vzpomı́náme!!

V tomto roce oslav́ı volejbalový
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klub 65. let činnosti. Při této př́ıležitosti
bude vydán doplňuj́ıćı 12 stránkový
Bulletin o činnosti klubu, který
poskytne informace o historii, osobnos-
tech, turnaj́ıch, brigádnické činnosti
atd. Zájemci se mohou přihlásit na
hřǐsti.

Tradičně zač́ınáme turnaje mládež-
nickým dvoudenńım turnajem. Jestli
sńıh dovoĺı, letos to bude 29.-30. dubna
2006 a jsou zařazeny do celostátńıho
kalendáře.

Odd́ıl potřebuje doplnit mládežnické
týmy, hlavně chlapce od 4. tř́ıd výše.
Apelujeme na rodiče, nenechte své děti
vysedávat r̊uzně po obci, pošlete je
k nám do areálu, kde maj́ı možnost
sportovńıho vyžit́ı!

Odd́ıl po deľśı době uspořádal v
sobotu 18. března od 20.00 hod takz-
vané ”volejbalové plesáńı” sṕı̌se tanečńı
zábavu.

Plán turnaj̊u odd́ılu v roce 2006:

29.- 30.4. - jarńı turnaje mládeže
(zařazeny do celostátńıho kalendáře)
21.5. - celostátńı turnaj smı́̌sených
debl̊u
17.6. - veteránský turnaj muž̊u - mem-
oriál Jar. Dostála
1. - 2.7. - tradičńı letńı volejbal. turnaje
- již jubilejńı 40. ročńık
Srpen - spoluúčast odd́ılu na turnaji
”UNESCO - CUP”
8.9. - spolupořadatelé ÚSP Kvasiny při
10. ročńıku v přehazované (pr̊uměrná
účast 15 ústav̊u)
Jarńı sezona mistrovských utkáńı
zač́ıná začátkem května.

Podle tisku se zrušila výstavba
výchovného střediska za volejbalem,

kde měla stát i sportovńı hala.
Přesunuto do RK na jaro. Rychnov
má již 11. tělocvičen a co bude v
Kvasinách? Sporty se stěhuj́ı do hal,
takže jak dlouho bude odd́ıl stále
zaj́ıždět po večerech do RK, Solnice,
Skuhrova n. Bělou? Jaká je budoucnost
sportu v Kvasinách? Alois Vavera

Klub d̊uchodc̊u

Naše organizace ani v zimě
nezahálela. Využili jsme deľśıch večer̊u
k přátelským setkáńım a besedám.

19. ledna jsme zahájili třet́ı rok
činnosti členskou sch̊uźı. Tam jsme
zhodnotili uplynulý rok a navrhli plán
činnosti na rok 2006. Pokládáme za
úspěch, že počet našich člen̊u narostl na
65.

Po sch̊uzi následovala přednáška
ing. Jana Hégra o Kunštátské kapli.
Dozvěděli jsme se nejen o jej́ı výstavbě,
výzdobě a opravách, ale i o pověstech,
které se vztahuj́ı k této stavbě a okoĺı.
Beseda byla doplněna ukázkami z liter-
atury a fotografiemi.

O měśıc později kronikář obce pan
Karel Kučera pokračoval v besedách
nad kronikou. Tentokrát nás seznámil
s nověǰśımi dějinami Kvasin od roku
1945. Protože velká část posluchač̊u
tuto dobu zde prožila, zavzpomı́nalo
se na události svých mladš́ıch let. Ve
vzpomı́nkách jsme se vrátili do bývalé
školy, řemeslnických d́ılen, továrny, ob-
chod̊u, hospod, prádelny a uvědomili
jsme si, co všechno se za našeho života
změnilo.

Vzpomı́nalo se i na daľśım setkáńı
s panem Vladimı́rem Holoubkem při
promı́táńı o historii kvasinské auto-
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mobilky. Tato přednáška byla velmi
obsažná a zahrnovala obdob́ı od
založeńı závodu Frantǐska Janečka až
do současnosti. Viděli jsme všechny
typy navržených automobil̊u od Javy
700 s dřevěnou konstrukćı až po ne-
jnověǰśı modely Roomster. Př́ıtomńı se
zájmem sledovali program téměř čtyři
hodiny.

Za klub d̊uchodc̊u všem přednášej́ı-
ćım p. Hégrovi, Kučerovi i Holoubkovi
srdečně děkujeme. Věnovali nám hodně
svého času při přednáškách i při je-
jich př́ıpravě a podělili se s námi o své
hluboké znalosti oboru. Oceňujeme i to,
že na všech akćıch bylo př́ıtomno přes
40 lid́ı. Na závěr chceme opět upozor-
nit, že program přednášek sice zajǐst’uje
klub d̊uchodc̊u, ale zúčastnit se může
kdokoliv, koho téma besedy zaj́ımá.

Své ANO si řekli

Od vydáńı minulého zpravodaje
uzavřeli sňatek Škop Pavel a Janečková
Anna. Přejeme Vám hodně zdrav́ı,
radosti, dostatek lásky a vzájemné
úcty, abyste i těžkosti života dokázali
překonat.

Vı́táme

V uplynulých měśıćıch se do naš́ı
obce narodili tito občánci: Pachovská
Marie a Židová Adéla.

Novým občánk̊um přejeme do
života hodně štěst́ı a št’astným rodič̊um
gratulujeme.

Blahopřejeme

Vážeńı čtenáři, ve společenské

rubrice pravidelně blahopřejeme
všem našim spoluobčan̊um, kteř́ı v
př́ıslušném obdob́ı dosáhli věku 70 let
a v́ıce. Pokud si někdo nepřeje být zde
uveden, necht’ nám to prośım oznámı́,
jinak vycháźıme z údaj̊u evidence oby-
vatel vedeném na obecńım úřadě.

V následuj́ıćıch měśıćıch oslav́ı své
narozeniny tito naši spoluobčané:

Duben

Vı́ch Frantǐsek 88
Havlová Hedvika 85
Klugerová Drahuše 83
Bubeńıčková Olga 81
Dohnálková Marie 80
Vašek Cyril 79
Kuncová Anna 78
Ehlová Vlasta 78
Chaloupková Libuše 76
Jirsa Karel 76
Holoubková Božena 75
Kuľstejnová Marie 74
Hanušová Jaroslava 71
Janečková Jaromı́ra 70
Effenberk Jaroslav 70

Květen

Štěpán Alois 89
Paštiková Marie 80
Hanuš Josef 79
Hlaváčková Marie 77
Hanušová Zdenka 75
Chocholouš Miroslav 75
Ponka Ladislav 74
Zima Frantǐsek 74
Ponková Zdenka 74
Rotter Miroslav 73
Ešpandr Václav 72
Žid Vladimı́r 72
Chocholoušová Jaroslava 71
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Pǐslová Jana 70
Hofmanová Hedvika 70

Červen

Židová Marie 84
Čtverečková Věra 83
Piskora Alois 82
Chamrádová Milada 81
Vašková Vlasta 79
Nosek Josef 77
Hanuš Miroslav 74
Trojan Miroslav 74
Červená Miloslava 74
Lorenc Frantǐsek 74
Koblásová Bohumila 72
Kostelej Ján 72
Piskorová Hana 71
Kaiserová Miloslava 70

Všem přejeme pevné zdrav́ı a hodně
duševńı pohody do daľśıch let.

Členové kulturńı komise přijdou
s malým dárkem osobně poblahopřát
občan̊um, kteř́ı v tomto roce slav́ı 70,
75, 80 a 85 let. Občany, kterým je

v́ıce než 85 let, navštěvujeme každý
rok. Pokud si někdo nepřeje osobńı
návštěvu, necht’ to oznámı́ na obecńım
úřadě.

-jk-

Vzpomı́náme

Škodová Jarmila zemřela ve 75
letech. Toman Frantǐsek zemřel v
nedožitých 68 letech. Šulcová Jana
zemřela ve 66 letech.

Vážeńı poz̊ustaĺı, přijměte projev
hluboké soustrasti.
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SDRUŽENÍ OBRANY SPOTŘEBITELŮ ČESKÉ REPUBLIKY OTEVŘELO 
 

PORADNU PRO SPOTŘEBITELE 
 
KDE VÁM POMŮŽEME VYŘEŠIT VAŠE PROBLÉMY PŘI NÁKUPECH 
OPRAVÁCH A REKLAMACÍCH 
 
KANCELÁŘ SE NACHÁZÍ V TÝNIŠTI NAD ORLICÍ, ČAPKOVA 803, 
300 METRŮ OD NÁDRAŽÍ ČD VEDLE SÍDLA POLICIE ČR (AREÁL 
BÝVALÉ PORS, BUDOVA U BRÁNY VLEVO, 1. PATRO) 
 
SE SVÝMI DOTAZY SE NA NÁS MŮŽETE OBRACET: 
 
OSOBNĚ PO TELEFONICKÉ DOHODĚ NA UVEDENÉ ADRESE 
KAŽDOU STŘEDU 15 – 17 HODIN 
 
TELEFONICKY NA ČÍSLECH: 
494 371 638 NEBO: 494 530 595 
KAŽDÝ VŠEDNÍ DEN 8-17 HODIN 
 
NA OBOU ČÍSLECH JSOU TAKÉ ZÁZNAMNÍKY 
 
FAXEM NA ČÍSLECH: 494 530 595 nebo 494 371 638 
 
E – MAILEM NA ADRESE: hradec@spotrebitele.info  
 
PÍSEMNĚ: PORADNA SOS, NA DRAHÁCH 70, 
517 22 ALBRECHTICE NAD ORLICÍ  
 
 
VÍCE INFORMACÍ NA: WWW.SPOTREBITELE:INFO  
 
ZA SDRUŽENÍ: JOSEF ČERNÝ - KOORDINÁTOR PRO HRADECKÝ KRAJ  
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 Odbor regionálního rozvoje Městského úřadu Rychnov n. Kn., na 
základě žádosti Města Solnice a Obce Kvasiny, projednává podle § 20 
odst. 2) zákona č. 50/1976 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve 
znění pozdějších předpisů (dále jen stavební zákon), návrh zadání 
Územního plánu města (ÚPM) Solnice + Kvasiny. 
 
 K projednání návrhu zadání ÚPM Solnice + Kvasiny se 
uskuteční ústní jednání dne 21. 4. 2006 v 9:00 hod. v zasedací místnosti 
Městského úřadu Solnice. 
 Návrh zadání Územního plánu města Solnice + Kvasiny je 
vystaven dle § 20 odst. 2) stavebního zákona k veřejnému nahlédnutí po 
dobu min. 30 dnů a to od 21. 3. 2006 do 21. 4. 2006: 
• v atriu Městského úřadu Rychnov n. Kn. (resp. kanc. č. 119) 
• v zasedací místnosti Městského úřadu Solnice 
• v zasedací místnosti Obecního úřadu Kvasiny 
• na www.rychnov-city.cz (záložka informace – územní plány) včetně 

průzkumů a rozborů (P+R) – výkresy funkční využití, problémový výkres, 
výkres limitů, text P+R. 

 
 Podle § 20 odst. 2) stavebního zákona může každý uplatnit své 
podněty do 15 dnů od posledního dne vystavení návrhu zadání ÚPM, tj. 
do 9. 5. 2006. 
 
                                                                       Ing. Vladimír  H u l m a n 
       vedoucí odboru  
       regionálního rozvoje 

VEŘEJNÁ VYHLÁŠKA 
OZNÁMENÍ 

o projednávání návrhu zadání Územního 
plánu města SOLNICE + KVASINY 
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 provede ve vaší obci mobilní svoz nebezpečných odpadů 

 
 
 
 
 
 
 

 
                     Vybírané nebezpečné odpady: 
Ø oleje a nebo tuky 
Ø barvy, lepidla, pryskyřice 
Ø rozpouštědla 
Ø kyseliny, hydroxidy, fotochemikálie 
Ø detergenty, odmašťovací prostředky   
Ø staré léky  
Ø pesticidy  
Ø akumulátory (i plné) 
Ø monočlánky 
Ø ledničky, mrazničky 
Ø televizory 
Ø zářivky, výbojky              
 
Další odpady, které od Vás odebereme: 
Ø elektropřístroje - radia, 

 vysavače, pračky, sporáky, atd. 
Ø pneumatiky (osobní) 
 
 
 

OSTATNÍ ODPADY NEODEBÍRÁME!  ODPADY NENECHÁVEJTE 
NA STANOVIŠTI BEZ DOZORU, VYČKEJTE NAŠEHO PŘÍJEZDU ! 

ODLOŽENÉ ODPADY NEBUDOU ODVEZENY, ALE BUDOU 
PONECHÁNY NA MÍSTĚ ! 

Odpad odebereme i od drobných podnikatelů za úhradu. 
 

 

 
 

(: 494 629 050    fax:494 629 070    mobil: 602 492 059 

Dne: 13.května 2006   
Stanoviště: KVASINY zast.ČSAD u konzumu 8,00 – 8,25 hod  
  u požární zbrojnice 8,30 – 8,55 hod 
  u Soudku 9,00 – 9,25 hod 
   

Přineste nám svůj odpad ! 
Chraňte naše životní prostředí ! 

 

Občané obce Kvasiny si sami hradí zneškodnění 
televizí, elektropřístrojů, pneumatik a ledniček: 
televize 7,40Kč/kg,                lednička 200 Kč/ks,  
elektropřístroje 21,-Kč/ks,   
pneumatika osobní 15,80 Kč/ks 
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Sazba: Petr Šremr
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